

# CEW TEST CHAMBER MOUNTING INSTRUCTIONS

You will require the following tools to complete the installation:

- Pencil
- Level
- Drill
- Tape measure
- (4) Flat head screws & washers



## STEP 1

After determining the mounting location, make a mark on the wall 64" from the floor.



## STEP 4

Use a minimum 2" screws designed for the mounting surface, or drywall anchors. (NOT included)



## STEP 2

Using a level, draw a straight line approx. 10" (25cm) long through the mark you just made.



## STEP 5

While someone holds the chamber, fasten all 4 screws at each corner.



## STEP 3

Align the top of the chamber with the line. While another person holds the box, drill 4 holes.



## STEP 6

Tape/adhere the Function Test Instructions directly above the chamber for reference.



# DIRECTIVES D'INSTALLATION DU CAISSON D'ESSAI POUR ARME À IMPULSIONS

**Vous aurez besoin des outils suivants  
pour faire l'installation:**

- Crayon
- Niveau
- Perceuse
- Ruban à mesurer
- Quatre (4) vis à tête et pièces d'ancrage



## ÉTAPE 1

Après avoir déterminé l'emplacement pour l'installation, faire une marque sur le mur à 64 PO du plancher.



## ÉTAPE 4

Utiliser des vis d'au moins 2 PO conçues pour la surface d'installation, ou encore des pièces d'ancrage pour cloison sèche. (NON inclus)



## ÉTAPE 2

Avec le niveau, tracer une ligne droite d'une longueur d'environ 10 PO (25cm) sur la marque.



## ÉTAPE 5

Tandis qu'une personne tient la boîte, fixer les quatre (4) vis dans chaque coin.



## ÉTAPE 3

Aligner le haut de la boîte sur la ligne. Tandis qu'une autre personne tient la boîte, percer quatre (4) trous.



## ÉTAPE 6

Retirer le ruban derrière la feuille d'essai et la coller directement au-dessus de la boîte.

